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Besvarelse af spørgsmål nr. 1212 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1212 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 10. august 2022. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 

 

 

 

Mattias Tesfaye 

/ 

Lisbeth Gro Nielsen  
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Dato: 24. august 2022 
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Dok.: 2534096 

Slotsholmsgade 10 

1216 København K. 
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Spørgsmål nr. 1212 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren oplyse, om Video4 i dag er bredt ud til alle rets-

lokaler i landet?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Domstolsstyrelsen, der har oplyst følgende: 

 

”Det primære anvendelsesområde for Video4 er sager om frist-

forlængelse af varetægtsarrestanter. Video4 benyttes også – i 

mindre omfang – i andre sagstyper, f.eks. til vidneafhøringer. 

 

Video4 er derfor primært installeret i byretterne, hvor hver byret 

har mindst to Video4-retssale (også kaldet ”nærender”). Derud-

over har retterne et antal små Video4-installationer (også kaldet 

”fjernender”), dvs. udstyr som er placeret i mindre lokaler (ikke 

retssale), og som f.eks. kan kaldes op fra en retssal med Video4. 

 

Der er således Video4 i alle retter, men ikke i alle retssale eller 

retternes øvrige lokaler.” 
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